
 

Framställan från styrelsen till 2017 års föreningsstämma 
 

1. Ändring av debiteringsintervall från kvartal till halvår. 
Fakturautskicket som idag görs kvartalsvis till merparten av medlemmarna är kostnads och 

arbetskrävande. Även avstämning och påminnelsearbetet tar åtskillig tid. Dessvärre får 

mycket arbete också läggas på extra  påminnelse och i vissa fall indrivning. För att reducera 

detta arbete och medföljande kostnad önskar styrelsen att intervallet kan förändras från 

kvartal till halvårsvis. Fortfarande kommer möjligheten att betala årsvis finnas. 

 

Förslag till beslut: Årsmötet medger att styrelsen kan ändra faktureringsintervallet från 3 

månader till 6 månader med start om möjligt 1/7 2017. Möjligheten att betala årsvis kvarstår. 

 

2. Arvodering av styrelseledamöter. 
En del administrativt och tekniskt arbete kan med fördel utföras av enskilda 

styrelseledamöter. Detta är då arbete som ligger utanför  ramen för det egentliga arvoderade 

styrelseuppdraget. Styrelseledamöternas lokal och personkännedom gör att de kan utföra 

många arbetsuppgifter betydligt mer kostnadseffektivt än om en extern konsult skulle 

engagerats. Det är heller inte rimligt att enskilda ledamöter ska arbeta ideellt och oavlönat när 

föreningen nu är i en driftfas.  

 

Förslag till beslut: Årsmötet beslutar att extra arbetsinsatser utöver de som ingår i ordinära 

styrelseuppgifter får arvoderas med en summa på 200:- per timme. Mötet godkänner samtidigt 

att principen tillämpats räkenskapsåret 2016. Arbetsgivaravgifter erläggs och skatt redovisas 

enligt gällande lagstiftning. 
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